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INTERPELACJA 

W sprawie przywrócenia działania Biura Obsługi Mieszkańców w budynku ratusza 
na parterze ul. W. Łokietka 1 w Lublinie 
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Zwracam się do Pana Prezydenl z uprzejmą prośbą o przywrócenie działania Biura 

Obsługi Mieszkańców w tym samym miejscu, gdzie poprzednie funkcjonowało w budynku 
ratusza na parterze. 

W tej sprawie zwracają się do mnie zbulwersowani mieszkańcy, którzy nie mogą 
pogodzić się z faktem likwidacji i przeniesienia go w inne miejsce. Wnioskują i proszą, aby w 
głównym budynku urzędu ratusza, mogli korzystać z usług BOM. 

Proszę Pana Prezydenta o szczególny nadzór, nad sprawą celem rozwiązania problemu 
i poinformowanie mnie o przebiegu sprawy. 

Z wyrazami szacunku 

��-z_ Małgorzata Suchanowska 
Radna Rady Miasta Lublin 


